
 

 

Referat 
fra 

 
Dansk Kegle Forbunds repræsentantskabsmøde 

søndag den 1. maj 2011 
Nyborg Borger & Håndværkerforeningens Hus, Nyborg 

************************************************************* 
 
Tilstede: 
Forretningsudvalget: Allan Stender, Bent Johansen, Finn Hyldmar 
Sportsudvalgsformand Sektion Bohle: Henning Wang Nielsen 
Eliteudvalget: Finn Madsen 
Ungdomsudvalget: Sten Jensen 
Seniorudvalget: Ejler Jespersen 
Lovudvalget: Jette Møller 
Amatør- og Ordensudvalget: Jesper Møller 
Kursusudvalget: Jan Iversen 
Dommerudvalget: Peter Basse 
Københavns Kegle Union: Georg Nielsen, Per Christensen, Vibeke Søskov, Jens Busk. 
Sjællands Kegle Union: Mogens Christensen, Birgit Reitz, Niels Sønderhøj. 
Fyns Kegle Union: Birthe Rasmussen, Johnny Mandau, Svend Jørgensen. Vagn Christensen. 
Jysk Kegle Union: Allan Jessen, Margit Kolfach, Ivan Berthel, Karl Vollsen. 
 
 
Allan bød velkommen til rep. mødet, derefter gik han videre til punkt 1. 
 
 
ADD 1: Valg af dirigent 
 
Finn Hyldmar blev foreslået, og valgt, han konstaterede at mødet var lovligt indkaldt. 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 2: Mandaternes prøvelse 
 
Der er i alt 22 som har stemmeret. 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 3: Forhandlingsprotokol 
 
Peter Basse: Der var lidt debat om dommerne sidste år, og han ville gerne have 
sammenhænget med i referatet eller have det slettet. 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 4,1: Forretningsudvalgets Beretning 
 
Se hans beretning på bilag 1 
 
Allan Stender havde ikke noget til den skriftlige beretning. 



 

 

 
Beretningen blev godkendt med 22 for 

__________________________________________________________________________ 
 
 

ADD 4, 2: Eliteudvalgets beretning 
 
Se beretningen på bilag 2. 
 
Finn Madsen havde ikke noget til den skriftlige beretning. 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 

 
 

ADD 4,3: Sportsudvalget, sektion bohle 
 
Se beretningen på bilag 3. 
 
Henning Wang Nielsen: Han ønskede at der også spillet par mesterskaber i unionerne. 
 
Vagn Christensen, FKU: Vi skal passe på at vi ikke kommer med for meget nyt, det kan 
koste medlemmer. 
 
Svend Jørgensen, FKU: En bøn til sportsudvalget, omkring spilleregler for mastercup. Han 
ville godt have at proportionerne kom med i spillereglerne, så udefra kommende vil kunne 
finde det på nettet. 
 
Henning Wang Nielsen: Vi skal passe på med at sætte det ind i spillereglerne, for så binder 
vi os fast, og kan først ændre det ved næste rep. møde. Ved at det står i proportionerne så 
kan vi tilrette det som vi finder bedst i sportsudvalget efter det har været bragt op på HB-
møderne. Reglerne står på indbydelsen. 
 
Finn Hyldmar: Man kan lave en henvisning til proportionerne. 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 

 
 

ADD 4, 4: Sportsudvalget sektion Classic 
 
Se beretningen på bilag 4. 
 
Uffe Espensen havde ikke mere til den skriftlige beretning. 
 



 

 

Per Christensen, KKU: Kan man ikke prøve at lave om på udtagelserne, så dem som ikke 
spiller kampe også har mulighed for at komme til at spille f.eks VM. Morten Kruse blev nr. 3 i 
2010, og danmarksmester i 2011, men han har ikke mulighed for at komme med. 
 
Finn Madsen: Ville godt støtte forslaget, og han ved at man har talt om at lave 2-3 samlinger 
for dem som ønsker at deltage i en udtagelse. 
 
Allan Stender: Den sportslige leder udtager de til enhver tid bedste spillere. 
 
Uffe Espensen: Han har taget det ad nota og vil tage det op i classic udvalget. 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 

 
 
ADD 4,5: Ungdomsudvalget 
 
Se beretningen på bilag 5. 
 
Sten Jensen havde ikke mere til den skriftlige beretning. 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 4,6: Kursusudvalget 
 
Se beretningen på bilag 6. 
 
Jan Iversen fortalte at der var efterlyst et seminar, og han regner med at have det færdigt til 
1/7-2011. 
 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 4,7: Seniorudvalget 
 
Se beretningen på bilag 7. 
 
Ejler Jespersen fortalte at Hans Erik Ranck ville starte en turnering op på fyn, men det ser ud 
til at mislykkes, da Nyborg melder fra, og årsagen vides ikke hvorfor, der må være et 
kommunikations brist et eller andet sted. 
 
TV SYD har ringet, og fortalt at de vil komme og lave en lille reportage om keglespillet. 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 



 

 

 
 
 
 
ADD 4,8: Amatør- og Ordens udvalget 
 
Se beretningen på bilag 8. 
 
Jesper Møller havde ikke noget til den skriftlige beretning. 
 
Allan Stender: fortalte at han var imponeret over det arbejde som der bliver gjort i udvalget. 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 4, 9: Lovudvalget 
 
Se beretningen på bilag 9. 
 
Jette Møller havde ikke yderligere kommentarer til den skriftlige beretning. 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 4,10: Dommerformanden 
 
Se beretningen på bilag 10. 
 
Peter Basse fortalte at der vil komme et dommerkursus i forbindelse med landskampen. 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 

 
ADD 4,11: Banekonsulent Vest 
 
Se beretningen på bilag 11. 
 
Johnny Holdt havde ikke yderligere kommentarer til den skriftlige beretning. 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
 

 Banekonsulent Vest 
 
Se beretning på bilag 11,1 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 



 

 

 
 
 
 
 
 Banekonsulent Øst 
 
Se beretningen på bilag 11,2 
 
 

Beretningen blev godkendt med 22 for 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 5: Regnskab 
 
Bent Johansen fortalte at bilagene fremover skal være bedre udfærdiget, og det vil 
revisoren fortælle om lidt senere. 
 
Bent har undersøgt hvorfor vi ikke får nogle renter, og det gør vi ikke ifølge banken, men 
banken har foreslået at man laver en aftalekonto, og der ville man få lidt under 1% 
 
Per Christensen, KKU: fortalte at man skulle passe på at der ikke stod over 750.000,00 i 
banken. 
 
Svend Jørgensen, FKU: spurgte om hvorfor DIF´s forsikring var faldet, og hvad det var en 
forsikring. Han fortalte at det var et flot regnskab. 
 
Bent Johansen: fortalte at det var en forsikring vi skal have, og hvis der er en der kommer til 
skade så kan forsikringen bruges. 
 
Svend Jørgensen, FKU: kunne ikke finde regnskab for damer og herrer DM. 
 
Bent Johansen: har sagt til revisorerne at de skal dele det mere op så man kan se de 
forskellige DMér 
 

 
Regnskabet blev godkendt med 22 for 

__________________________________________________________________________ 
 

ADD 6: Forslag 
 
Se bilag 12. 

Forslaget blev vedtaget med 22 for 
__________________________________________________________________________ 

 
 
 



 

 

Se bilag 13. 
Forslaget blev vedtaget med 22 for 

__________________________________________________________________________ 
 
Se bilag 14. 

Forslaget blev vedtaget med 22 for 
__________________________________________________________________________ 
 
Se bilag 15. 

Forslaget blev trukket 
__________________________________________________________________________ 

 
 
Se bilag 16. 
Efter en debat af forslaget, så blev der stillet et ændringsforslag og det kom til at lyde som 
følgende:  
 
Ændringsforslag til tekniske bestemmelser 
Banekontrol stk. G. Kugler 
Kuglerne skal være fremstillet af kunststof og være godkendt af WNBA.Store kugler. 
Mål: 16,0 cm (+/- 0,5 mm) i diameter. 
Små kugler. Mål: 14,0 cm (+/- 0,5 mm) i diameter. 
 

Forslaget blev vedtaget med 22 for 
__________________________________________________________________________ 
 
Se bilag 17.  
 
Mogens Christensen, SKU: Vi har besluttet at sige nej til forslaget. 
 
Per Christensen, KKU: Vi har besluttet at sige ja til forslaget. 
 

Forslaget blev vedtaget med 17 for og 5 imod 

 
Se bilag 18. 
 
Forslaget blev diskuteret frem og tilbage, og det udmyntret i følgende ændringsforslag. 
 
Ændringsforslag til VSK´s forslag vedr. mix hold i 2 division. 
 
Det er tilladt at stille et damehold sammensat af damer fra flere klubber fra samme 
union til turneringskampe til og med 2 division. Det skal fremgå af tilmeldingen, hvilke 
klubber, der stiller hold sammen. 
 
Hjemmebanen skal være den bane, hvor den tilmeldte klub spiller. 



 

 

 
Det er også tilladt, at stille et hold, der er sammensat af både damer og herrer til og 
med 2. division, såfremt der ikke forefindes både 2. division damer og herrer. Der 
skelnes/opdeles ved øst og vest. 
 
Man skal tilmelde et hold i 2. division som mix, for at spille som mix. Holdet kan ikke 
rykke op i 1. division. 
 

Forslaget blev vedtaget med 22 for 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 7: Budget og fastsættelse af kontingent: 
 
Svend Jørgensen, FKU: ville godt have at man ikke budgetteret med bøder, og der var 
indtægt for slagbøger. 
 
Finn Hyldmar: slagbøgerne bliver købt hjem til divisionerne, og så kan unionerne også 
købe. 
 
Henning Wang Nielsen: under stævner i Polen det holder ikke, det skal sættes op til 
12.000,00. 
 
Bent ændrer det næste år med bøder, og kontingentet uændret. 
 
ADD 8: Valg af forretningsudvalg: 
 
Kasserer Bent Johansen blev genvalgt. Svend Jørgensen blev valgt som føl til Bent 
som tager den sidste periode. 
 
Sekretær Finn Hyldmar blev genvalgt. 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 9: valg af faste udvalgsformænd: 
 
Eliteleder og sportsleder for sektion bohle Henning Wang Nielsen blev valgt. 
 
Sportsleder for sektion Classic Uffe Espensen blev genvalgt. 
 
Ungdomsudvalgsformand Johnny Mandau blev valgt for 1 år. 
 
Kursusudvalgformand Jan Iversen blev genvalgt. 
 
Seniorudvalgsformand Ejler Jespersen blev genvalgt. 
 
Lovudvalgsformand Jette Møller blev genvalgt. 
__________________________________________________________________________ 



 

 

 
ADD 10: valg af udvalgsmedlemmer: 
 
Udvalgsmedlemmerne for Ordens- og amatørudvalget skulle bekræftes da de er valgt på 
unionernes rep. møder. Udvalgsmedlemmerne var: 
 
Steen Jørgensen, KKU  Medlem    
Per Sørensen, SKU  Medlem    
Palle Mølby, FKU  Medlem    
Robert Larsen, JKU  Medlem    
 
Lovudvalget: 
 
Per Sørensen  Medlem  blev genvalgt 
Johnny Holdt  Medlem  blev genvalgt  
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 11: valg af suppleant til forretningsudvalget. 
 
Henning Wang Nielsen blev genvalgt som suppleant til forretningsudvalget. 
 
Suppleanter til amatør og ordens udvalget blev valgt på unionernes rep. møder. 
 
Suppleanterne var: 
 
Finn Hansen, FKU  Suppleant    
Kurt Halvorsen, JKU  Suppleant    
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 12: Fastsættelse af ny dato for næste års rep. møde 
 
Datoen blev søndag den 3. juni 2012. 
__________________________________________________________________________ 
 
ADD 13: Eventuelt 
 
Henrik Paludan fra KMPG: fortalte at der skal hankes op i de regninger som sendes til Bent, 
da flere bilag ikke lever om til bogføringsreglerne, og Bent har tilkendegivet at det bliver der 
rettet op på i indeværende år, og så forklarede han lidt om hvordan bilagene var udformet. 
Bilagene skal fremover have et stempel på regningerne, og helst med et CVR nr. på. 
Hvis bilagene ikke fremover er korrekte så vil de blive afvist, og ikke betalt af forbundet. 
 
Da vi modtager offentlige midler, så skal bogføringsreglerne overholdes. 
 
 
Niels Sønderhøj fortalte at de var en lille klub, og de har ikke et CVR nr. 
 



 

 

Henrik Paludan svarede at hvis de sender en regning til Bent så skal det være på klubbens 
brevpapir, og derefter vil Bent så overføre pengene via banken, så vil der være 
dokumentation for dette. 
 
Allan Stender takkede Henrik Paludan for at han ville komme, og han sagde også at vi har 
handlet i god tro, og at vi fremover vil rette op på dette. 
 
Uffe Espensen: fortalte at vi har talt om en investeringsfond, og læste følgende op: 
 
Etablerings fond. 
 
Formålet med denne fond skal være at få udbredt sports-kegler Classic til Fyn og Jylland. 
 
DKeF ligger inde med en startkapital, som kan bruges til etablering af Classic-baner i 
by/kommune hvor lokaler stilles til rådighed! 
 
Det kan være på samme måde vi gjorde med stor succes i Lyngby 
 
Der ydes et rentefrit lån op til 300.000,00kr som skal tibage- 
betales på 10 år. 
 
Det er en betingelse at lokale forhold betales af by/kommune, så som varme lys reparationer, 
vedligeholdelse. 
 
Afdrag betales af klubberne, anlægget skal bestå af 4 til 6 baner 
 
Når banerne er betalt er det kommunens baner, og de skal derefter tilbyde klubberne, at 
bruge banerne til en billig pris, som aftales med dansk kegle forbund, kommunen samt 
klubberne. 
 
Dette er blevet uddelt til repræsentanterne fra FKU og JKU. 
 
Georg Nielsen, KKU: Det er en god ide, men når banerne er betalt så er det kommunens, 
skriver du, han syntes det var en bedre ide at det var ligesom i København hvor det er 
unionen som ejer banerne nå disse er betalt. 
 
Allan Stender: syntes også det er et godt tiltag, da han tror at classic kan være som et tiltag 
til flere spillere, men han syntes at noget i brevet skal væk såsom 300.000,00 det skal ikke 
stå der. Men som udgangspunkt er det en god ide. Han kunne godt tænke sig at høre hvad 
FKU og JKU ville sige til dette. 
 
Finn Madsen: er enige med Georg, men den aftale som er aftalt med Lyngby er at det er 
Lyngby der betaler for vedligeholdelsen og rengøring, og så betaler vi ikke noget for at være 
der, og den fungerer perfekt. Det er noget nemmere at forhandle med kommunen når man 
har penge i ryggen. 
 
Johnny Mandau, FKU: fortalte at man har forspildt chancen i Middelfart. 



 

 

Karl Vollsen, JKU: sagde at de ikke har talt om classic baner i Jylland, men hvorfor skal 
man give kommunerne banerne når de er betalt, men det er et godt argument at have en 
start kapital på 300.000,00. 
 
Georg Nielsen, KKU: Hvorfor skal kommunerne have banerne når de er betalt, så kan de jo 
leje dem ud til alt muligt. Vi i København ejer banerne og kan bestemme hvem de skal lejes 
ud til. 
 
Allan Stender: er enige med Georg og Finn. Vi kan bruge lidt fra dem begge til at forhandle 
med. Men vi må ikke låse os fast. Vi har nogle midler som vi kan bruge og der er ingen der 
siger at vi skal låse dem fast til classic, men JKU og FKU kan ansøge om tilskud til baner, 
men det kan SKU og KKU også hvis vi kan se at dette kan give nogle flere medlemmer. Jeg 
sagde da det kom frem at Middelfart skulle nedlægge nogle baner, tag mig med og lad os 
kæmpe for dette, og jeg syntes at det er synd at chancen er forspildt på Fyn. 
 
Allan Stender: fortalte at vi har modtage et brev om eftergivelse af gæld i Roskilde Kegle 
Center, hvor de spørger om vi vil eftergive de sidste kr. 24.000,00 som de skylder. 
Der foreligger et regnskab, og jeg har ikke nogle problemer med at vi giver et rentefrit lån til 
klubber som kommer i bekneb, men jeg syntes ikke at vi skal eftergive, men vi kunne 
udskyde betalingerne rentefrit. Ifølge regnskaberne for 2010 har de et overskud på 
40.000,00 så jeg kan ikke se at der er det store bekneb. 
 
Per Christensen, KKU: Hvad har de betalt og hvad var hovedstolen, og hvis de har betalt 
hovedstolen så syntes han at det er ok, for så er det kun renter der mangler. 
 
Mogens Christensen, SKU: han viste ikke hvad det var en forslag Allan stod med, for det 
forslag han havde, var ikke det samme, og det er det seneste udspil som vi ikke har hørt 
noget om. Roskilde Kegle Center kan vi ikke undvære, og jeg syntes at vi skal eftergive dem 
pengene, da de har betalt en pæn rente sum, og han beder om at der kigges positivt på 
dette. 
 
Allan Stender: Det var gode argumenter som kom frem, og som verden ser ud som den gør, 
og hvis de har betalt deres hovedstol så har han ikke problemer med dette, men vi skal ikke 
beslutte dette under eventuelt. Men vi skal huske på at det kan danne præcedens for hvad vi 
gør. 
 
Bent Johansen: Jeg har bedt om at få et revideret regnskab for 2010 og det har jeg ikke set, 
og jeg har bedt om et budget for 2011. Han kan ikke se behovet for at få eftergivet pengene, 
når budget siger at der vil være et overskud. 
 
Georg Nielsen, KKU: De mister jo kommune tilskud på 120.000,00, så vi skal nok se på 
dette. 
 
Svend Jørgensen, FKU: ifølge regnskabet skylder de 51.000,00 hvorfor denne diff. 
 
Bent Johansen: regnskabet du kigger i er fra 2010, så de har betalt yderligere i 5 måneder. 
 



 

 

Allan Stender: Vi tager den i forretningsudvalget på mail, og jeg syntes at vi skal vente på 
regnskabet. 
 
Per Christensen, KKU: Så forstår han ikke noget. Vi tilbyder lån rente og afdragsfrit, og så 
kan han ikke forstå at vi skal se regnskab. 
 
Allan Stender: takkede Sten Jensen og Finn Madsen for det arbejde de har gjort for 
keglesporten. Han overrakte vin og brev til dem. 
 
Mogens Christensen, SKU: takkede også Sten og Finn for deres store arbejde for 
keglesporten med en lille erkendtlighed.. 
 
Johnny Mandau, FKU: takkede Sten for de år de har arbejdet samme, og han ville prøve at 
videre føre dette. 
 
Finn overgav ordet til Allan som takkede for god ro og orden, og sagde tak til Finn. 
 
Keglesporten fik et DkeF hurra. 
 
 
 
  Sekretær og dirigent    
       Finn Hyldmar     
             sign   



Bilag 1 

 

Formandsberetning 2010/2011 
 

Så er tiden kommet til min årlige beretning, hvor jeg både kigger tilbage på året der gik, men også prøver at 
kigge lidt på fremtiden og de udfordringer der ligger foran os. 
 
Sidste år er gået meget lig de foregående år, med diverse forslag til småjusteringer i 
organisationsopbygningen. Justeringer som jeg synes er rigtig gode og fornuftige, men som ikke på en 
direkte måde, skaber nye medlemmer eller øget interesse omkring vores sport. 
 
Jeg vil godt rose alle udvalg, for et godt stykke arbejde. 
 
Ungdomsudvalget står mit personlige hjerte nær, og det er med sorg at vi nu siger farvel (jeg siger nu på 
gensyn ) til Sten, som har lagt rigtig meget af sin tid og energi i ungdommen igennem de sidste mange år. 
Hans udvalg har løftet opgaverne flot i Stens fravær pga. sygdom, så de fortjener også ros i min beretning.  
 
Eliteudvalget, som nu bliver lagt sammen med sportsudvalget, har der også været lagt blod, sved og tårer i. 
Finn har min dybeste respekt for at sige fra, mens legen er god. Jeg ønsker Finn alt mulig held og lykke, med 
de projekter, som har gjort at han nu siger fra. Jeg vil især følge arbejdet omkring ungdommen i Classic. 
 
Jeg synes at der ligger store udfordringer i vente på os, og vi bliver død og pine nødsaget til at gøre noget. 
Vores medlemstal er til stadighed dalende. Dette er selvfølgelig også udtryk for en generel nedgang i 
medlemstallet inden for sporten/idrætten generelt. Dette skal dog ikke være en sovepude, men et vink med 
en vognstang om at der SKAL gøres noget. Jeg glæder mig meget til tættere dialog/samarbejde med 
seniorudvalget, da jeg tror at der ligger mange gode ideer ”gemt” her . 
 
Jeg mener at jeg rejste spørgsmålet i sidste års beretning, om hvad det skyldes at vi ikke får ideer frem til 
fremme af keglesporten. Jeg håber ikke at manglen på forslag skyldes en ligegyldighed blandt vores 
medlemmer, men nærmere at man mangler struktur og ressourcer til at få løftet nogle af de forslag, som alt 
andet lige må ligge i forslagsboksene rundt omkring i klubberne. Jeg håber, i har tænkt over dette, og glæder 
mig meget til at høre om forslag. Forslag, som vi nu med oprettelse af diverse udviklingspuljer, også har 
mulighed for at støtte økonomisk. Vi skal dog huske på at det ikke skal være en gavebod, men at der skal 
ligge konkrete ideer, og planer for at man kan få adgang til disse midler.  
 
Yderligere bliver jeg nærmest personligt provokeret, når man ikke kan skaffe folk til at hjælpe ungdommen. 
Uden ungdom uddør vi som sport inden for et par generationer. Igen glæder jeg mig derfor til at høre mere 
om udviklingsprojektet omkring classic-ungdommen i KKU. Jeg ved at dette er hårde ord, men jeg ved ikke 
hvordan jeg ellers skal formulere min frustration omkring denne udfordring. Det skal ikke tages som et 
angreb på hverken unioner, eller de mennesker som har valgt at ”forlade” ungdomsarbejdet, idet jeg ved at 
de gør hvad de kan for at løfte opgaverne på bedste vis. 
 
Er vejen fra klubberne til D.Ke.F. for lang, eller hvor ligger udfordringerne henne? 
 
Jeg glæder mig utrolig meget til vores ”seminar” i efteråret, hvor jeg tror at vi kan tage hul en forståelse for 
hinanden, og ikke mindst ideer til hvordan vi kan fremme sporten, i stedet for ”bare” at administrere den. 
 
Igen, lad os få vendt afvikling til udvikling…….!!!!!! 
 
Med sportslig hilsen 
 
Allan Stender 
Formand for Dansk Kegle Forbund 



Bilag 2 

 

Beretning Eliteudvalget: 2010-2011. 
 
 
 

 
Det skal altid være vigtigt at vinde når vi arbejder på eliteplan, og jeg mener vi har arbejdet 
på det skulle lykkes at vinde nogle landskampe både ude og hjemme. 
 
Og derfor er det ekstra vigtigt at vi har de bedste spillere med hver gang, hvis det skal 
lykkes for os at få de sejre som vi alle har ønsker om. 
 
 Men jeg synes der har været lidt for mange afbud på de hold vi har udtaget de sidste år, 
og derfor bliver det en svær opgave for os at vinde især på udebane. 
Jeg nævner det, fordi jeg håber at de spillere som bliver udtaget næste gang, vil tænke sig 
godt om inden de melder afbud til næste landskamp. 
 
De fleste er enige i at det er en god ide vi tager til Tyskland om torsdagen, når vi skal spille 
landskampe i Tyskland og vi derfor dropper fælles træningerne hjemme. 
 
Mentaltræning, vindermentalitet og kommunikation er de metoder vi stadig skal bruge 
femover for at få de sidste ressourcer og vindermentalitet frem i spillerne. 
 Der er ingen som i dag i dansk elitesport som ikke ser mentaltræning som meget vigtig, 
derfor håber jeg der stadig vil blive arbejdet med det fremover. 
 
Det var et flot resultat vi fik på hjemmebane i Europa cuppen. Stort tillykke!!  
igen i år blev det til en flot sejr og andre fine placeringer kom også i hus.  
 
 I november var vi til Landskampen i Tyskland, det blev som så mange gange før, en svær 
opgave for os, vi tabte alle kampene, de var bare bedre end os. 
 
Dog er der et håb fremover, da vi fra næste år i Danmark skal spille om 12 point i hver 
kamp. Det er samme system som vi har i vores turnering her hjemme, det skulle gerne 
gøre alle kampene mere spændende. 
 
Jeg vil til sidst takke alle i d.k.ef. for et godt samarbejde igennem de sidst 7 år. 
 
Også en stor tak til alle spillerne samt holdleder, for deres store indsats i gennem årene.  
 
Som alle nok ved har jeg besluttet at stoppe som eliteleder på grund af mit arbejde. 
 
Det har været en stor glæde for mig at være en del af d.k.ef. Igennem alle de mange år. 
Og har stadig lyst til at gøre en indsats for keglesporten, bare på et mindre plan lige nu. 
 
 
Finn Madsen.      



Bilag 3 

 

Sportsudvalgetsberetning sektion bohle for 2010 
 
 
Landspokalturneringen: 
Finalen blev spillet i Hammelev: Vest 91, MK 93, HKK, og Madsby.  
havde spillet sig frem til finalen. 
 
Resultat blev:  
 
 Nr.  1.  Vest 91       12 Point  3557 kegler 
 Nr.  2.  H.K.K.     8      ”     3508     ” 
 Nr.  3.  Madsby. 3      ”     3443     ” 
 Nr.  4.  MK 93      2      ”     3398     ” 
 
 
 
Danmarksturneringen: 
 1. DIV. HERRER 
 
 KLUB  KAMPE POINT  
  1. R.K.K.     18  117  Guld 
  2. N.K.     18  110   Sølv  
  3. K.I.F.   18   104   Bronze  
  4. Skjold          18 101 
 5. Vest 91  18 101 
  6. H.K.K.   18 84 
  7. Fidelitas  18 84    
  8. OK       18 79 
  9. Trekanten  18 66     
10. Gørlev  18 54    
     
   
   
       
 1. DIV. DAMER  
 
 KLUB KAMPE POINT  
  1. F.D.K.  14    113 Guld  
  2. Vest 91  14   112 Sølv 
  3. H.K.K.  14   99 Bronce 
  4. N.D.K.  14   74   
  5. Kifa   14   51  
  6. R.K.K.  14   48 
  7. Hadsten  14 41 
  8. Trekanten  14   22 
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2. DIV.  HERRER-ØST 

 
KLUB KAMPE POINT 
1. Nord-Vest    18    132 Guld 
2. Star   18    120  Sølv 
3. H.K.K.   18    119  Bronze 
4. V.S.K.    18    119 
5. MK 93  18    101 
6. R.K.K.   18    95 
7. L.F.K.  18     78 
8. H.F.K.  18    69 
9. Kifa   18    57 
10.Haslev  18    10 
        
 
 
 
                                             2. DIV.  HERRER-VEST 
 
   KLUB                  KAMPE               POINT   
  1. Madsby     18  140 Guld 
  2. SKK 1     18  126 Sølv 
  3. Haderslev        18  115 Bronze  
  4. SK 79     18  102  
  5. Hadsten   18  95 
  6. O.K.    18  95  
  7. N.K.      18  81  
  8. Alle Ni     18  67 
  9. S.K.K. 2     18  57 
 10.Hammelev      18   22  
        
 
 
 
                                             2. DIV.  DAMER-VEST 
 
   KLUB                  KAMPE               POINT  
  1. Sydals      12  98 Guld 
  2. Skjold     12  93  Sølv 
  3. ODHK        12  76  Bronze  
  4. NDK 1     12  63  
  5. FDK     12  56 
  6. Æ-Felder   12  19 
  7. NDK 2   12  15  
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MASTER CUP 
 
   Grøndalcentret den 18. april  
Damer: 
1. Marianne Jensen F.D.K.  55 point  
2. Iben Vesterlund Vest 91  47    ”  
3. Bente Jepsen  F.D.K  38    ”  
4. Jette Søskov  Kifa  38    ”  
5. Minna Johansen Hadsten 35    ”  
    Birgitte Kreutzfeldt Kifa  35    ”  
7. Christina W. Nørregaard Kifa  30    ” 
8. Birte Rasmussen ODHK  22    ” 
 
Herrer: 
1. Allan Mortensen R.K.K.  55 point 
2. Bent Ole Gad  Star  49    ”  
3. Tonny Jensen  K.I.F.  45    ”  
4. Gunner Nielsen Skjold  41    ”  
5. Jan Hougaard  Hadsten 31    ”  
6. Allan Mogensen V.S.K.  28    ”  
    Erik Jensen  SK 79  28    ”  
8. Jimmi Berthel Alle Ni  27    ”  
 
 
 
D.M. for Old Girls, Old Boys samt Veteraner i 
 
Roskilde Keglecenter den 8. maj  
 
Old Girls.           Veteran Damer.   
1. Marita Geinitz       Sydals       712 kegler    1. Birte Rasmussen   ODHK      719 kegler 
2. Lindy Andersen ØKB         712         2. Ulla Jensen             ØKB         715     “  
3. Alice Gad              VSK          701         3. Kirsten Bajlum     Hadsten  714     “ 
 
Old Boys.                  Veteran Herrer. 
1. Kurt Halvorsen     Trekanten   740  kegler 1. Jack Rasmussen     Star   728   Kegler 
2. Flemming Rasmussen  SK 79 733      “      2. Finn Mortensen   Gørlev     726       ”     
3. Erik Jensen            SK 79            722     “     3. Benny Jensen  KB 44     720       “     
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D.M. Old boys/girls og veteraner par  
Blev også afviklet i Roskilde den 8. maj  
 
Resultater: Old Girls: 

1.  Lindy Hansen/Alice Gad                     ØKB/VSK                          1413 kegler 
2.  Karina Hansen/Marita Geinitz             Hadsten/Sydals                  1410 kegler 
3.  Jette Hougaard/Winnie Johansen         RKK/RKK                         1392 kegler 

 
Resultater: Old Boys: 

1.   Niels Skipper/Kurt Halvorsen              Fidelitas/Trekanten          1459 kegler 
2.   Erik Jensen/Flemming Rasmussen       SK 79/SK 79                    1455 kegler 
3.   Finn Hansen/Jimmi Eriksen                  SKK/KH 54                     1434 kegler 

 
 
Resultate: Veteran Damer: 

1.  Hanne Sivebæk/Mona Rasmussen        RKK/HKK                 1424 kegler 284 
2.  Margot Spør/Birte Rasmussen              Vest 91/ODHK          1424 kegler 281 
3.  Kirsten Jerring/Ulla Jensen                   Nørrebro/ØKB           1423 kegler 

 
Resultater: Veteran Herrer: 

1.   Ole Gad/Jack Rasmussen                    VSK/Star                     1440 kegler 
2.   Finn Mortensen/Poul Sivebæk            Gørlev/RKK                1436 kegler 
3.   Jørgen Nissen/Benny Jensen               OK/KB 44                    1431 kegler 

 
 
 D.M. individuelt. 
 
                              Middelfart Keglecenter den 30. april og 1. maj. 
 
Damer: 
   Guld     Iben Larsen              Vest 91      899-892-873 = 2664 kegler  
   Sølv      Christina Sørensen      H.K.K.  858-885-886 = 2629     “        
   Bronze  Marianne Jensen FDK  867-885-876 = 2628     “       
    4.  Dorthe A. Hansen  Vest 91  883-858-871 = 2612     “          
    5.  Birgitte Kreutzfeldt Kifa  857-872-868 = 2597     “ 
    6.  Lykke Sørensen    Vest 91  860-871-858 = 2589     “ 
    7.  Bente Jepsen    FDK  859-873-848 = 2580    “ 
    8.  Lene Jessen  Sydals  838-881-851 = 2570     “ 
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Herrer: 
   Guld      Johnny Mandau Vest 91  906-900-898 = 2704 kegler    
   Sølv       Morten Kruse N.K.      901-900-887 = 2688     “        
   Bronze   Mikael Petersen N.K.      890-888-893 = 2671     “        
    4.   Frans Therkelsen  RKK  893-891-884 = 2668     “    
    5.   Allan Mortensen   RKK      898-899-865 = 2662     “  
    6.   Peter S. Andersen   OK      902-876-879 = 2657     “ 
    7.   Martin Vesterlund     Vest 91      897-873-870 = 2640     “ 
    8.   Gunner Nielsen  Skjold      879-893-861 = 2633     “ 
 
 
 
Resultaterne for par blev: 
Dame par 
Guld     Iben Larsen/Dorthe A. Hansen  Vest 91/Vest 91 3532 Kegler 
Sølv     Bente Jepsen/Marianne Jensen  F.D.K./F.D.K. 3484      ” 
BronzeLykke Sørensen/Mette Kruse     Vest 91/NDK. 3437      ” 
 
   
Herrer par 
Guld     Allan Mortensen/Frans Therkelsen RKK/RKK   3581 Kegler 
Sølv     Morten Kruse/Peter S. Andersen  NK/OK    3579      ” 
Bronze Martin Vesterlund/Johnny Mandau Vest 91/vest 91 3576      ” 
 
Årets Spiller:  Christina Sørensen   Helsingør     
  

 
Screm den 26-29 August  

 
 

 
Damer:   
2.   Jette Stougaard 879  Kegler  
8.   Lea Mikkelsen 843       ”   
    
 
Herrer: 
10.Preben Andersen  852  Kegler  
15. Brian Kisum 832       ”    
  
 
Par:   
5. Jette Stougaard/Preben Andersen 1724  Kegler 
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10. Lea Mikkelsen/Henning Wang Nielsen 1675       ” 
 
 Pokalturnering 
  
 3. Lea Mikkelsen  429  Kegler 
  
 
 
Den 15.-17. oktober var vi en tur i Schweiz til den nye internationale turnering. 
 
Det var en rigtig god tur hvor vi startede meget tidligt med at flyve fra Billund til København og 
fortsatte efter vi havde mødtes med Københavnerne og Sjællænderne til Schweiz hvor vi havde lejet 2 
7 personers biler, vi fortsatte ned til mødestedet.  Hvor vi så tog ud til banerne for at træne, her 
ventede os et helt nyt spil vi aldrig havde set før, vi spillede på 4 baner men på hver sin måde på hver 
bane, det var tilladt at sætte kridtstreger hvor man skulle stå og hvor man skulle ligge kuglen, så vi 
havde god brug for den træning vi kunne få. 
Efter en god nats søvn var så ude at spille og herrerne havde lært en del af træningen og sluttede på en 
3 plads i en tæt kamp om 2. pladsen med Frankrig, Schweiz kunne vi ikke hamle op med de vandt 
stort. 
Damerne sluttede på en 5 plads, men vandt over tyskerne det betød meget. 
Der var 6 Nationer med Schweiz, Frankrig, Østrig, Luxemburg, Tyskland og Danmark. 
Vi blev underholdt af nogle der jodlede man var vel i Schweiz og derefter var der musik og spisning. 
Hjemturen forløb planmæssig og godt trætte efter en kanon god tur kom vi hjem søndag eftermiddag. 
Næste gang foregår det i Østrig. 
 
D.M. for mix par. blev afholdt i Grøndalcentret den 25. oktober.   
 
1. Marianne Jensen  F.D.K.    - Tonny Jensen  K.I.F. 1539    kegler 
2. Anni Malm Kifa         - Bent Ole Gad  Star    1502        ”  
3. Helle Søskov Kifa  - Jørgen Risnæs Nord-Vest 1487       ”  
 
I 2010 måtte vi os også se os nødsaget til at sløjfe Veteranerne da der ikke længere var muglighed for 
at stille med 2 rækker især på dame siden var vi hårdt ramt. Derfor lavede vi kun Old Girls og Old 
Boys rækker hvor der til gengæld kommer 11 herrer og 7 damer videre til DM for hver union. 
 
Vi havde også en sag i ordens og amatørudvalget hvor der var et hold der havde sagt dagen før at de 
ville ringe hvis de ikke kunne komme frem pga. sne, men hjemmeholdet hørte intet og stillede derfor 
op til kampen, 
modstanderene dukkede dog aldrig op. 
Senere viste det sig at formanden for klubben havde sagt til sit hold at de skulle ringe til ham så han 
kunne melde afbud hvis de ikke kunne komme, han havde dog valgt at slukke sin telefon da han var 
taget på sygebesøg. 
 
Et enigt sportsudvalg mente at holdet kunne have ringet til modstanderene og have aflyst/flyttet 
kampen.   
Derfor var afgørelsen at de tabte kampen 10-0. 
Afgørelsen blev herefter anket til ordens og amatørudvalget, som sikkert har deres afgørelse med i 
deres beretning.   
 
Jeg vil også rette en tak til banekonsulenterne som har udført et godt og stort stykke arbejde i 2010. 
Tak til jer alle 3 
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På sportsudvalget sektion bohles vegne, vil jeg gerne rette en tak til spillere og ledere, for en god 
sæson. Jeg vil også takke HB for et godt samarbejde, og ikke mindst medlemmerne af sportsudvalget 
for et særdeles godt samarbejde, tak for jeres indsats. 
 
Sportsudvalgsformand sektion bohle 
Henning Wang Nielsen 
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DANSK KEGLE FORBUND 

TILSLUTTET FÉDÉRATION INTERNATIONALE DES QUILLEURS 
 

Sektion Classic 

______________________________________________________________________ 
Uffe Espensen, Lilletoften123, 2740 Skovlunde 

Tlf.: 38 88 01 60 Mobil: 20 20 52 60 
E-Mail: uffe@kegler-dkef.dk 

 

  Classic-udvalgets beretning 2010. 
Tallinn åben blev et tilløbs stykke hvad tilmelding angår, måske fordi  
Etniske classic spillere havde tilmeldt sig til Danmark åben. 
Danmark var repræsenteret ved 10 herrer spillere og 4 dame spillere. 
Placeringerne kan læses på DKeF´s hjemmeside, det bør dog nævnes her 
at Finn Madsen og Peter Sørensen spillede sig i Finalen med henholdsvis pl. 
4 til Finn Madsen og nr. 9 til Peter Sørensen. 
Old Boys mester blev Finn Madsen. 
Ungdomsrækken deltog 3. spillere = Lasse Andersen nr. 2 
    Jonas Winding nr. 3 
    Jacob Winding nr. 6 
 
Sverige åben deltog 3 herrer og 3 damer, Lasse Andersen og Per Andersson 
Gik videre til finalen hvor de blev placeret henholdsvis som nr. 10 og 11 
Hos damerne gik lindy Andersen til finalen og blev nr 6. 
 
DM individuelt: Dansk mester herre: Guld Lasse Andersen 8OK 
    Sølv Jan Hansen        HCK 
    Bronze Morten Kruse    NK 
 
          Dansk mester damer: Guld Ena Bargholz    KCK 
    Sølv Lindy Andersen 8OK 
    Bronze Mette Jensen     HCK 
 
DM for ungdom: Dansk Mester                 Jacob Winding  MK93 
 
DM i Tandem 2010: Guld Ena Bargholz KCK 
    Uffe Espensen KCK 
   Sølv Lindy Andersen 8 OK 
    Lasse Andersen 8 OK 
 

mailto:uffeesp@aab11.dk
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Tlf.: 38 88 01 60 Mobil: 20 20 52 60 
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   Bronze Mette Jensen H.K.K. 
    Frank Nielsen H.K.K. 
Dansk mester for hold 2010: Guld KCK 
   Sølv HCK 3 
   Bronze HCK 1 
2. division  Guld KCK 2 
   Sølv Amager 
   Bronze 8 OK 2 
 
Danmark åben blev gennemført sidst i november efter ønske af vore 
svenske venner og tilmeldingen blev også derefter 35 deltager fra fra 4 
nationer. De danske spillere blev vidne til en sportslig oplevelse, hvordan 
classic i verdensklasse skal spilles af de udenlandske spillere. 
 
Danmark Open herre: nr.1 Marlo Bühler 1179 kegler
   nr.2 Maciej Dokowicz 1086 kegler
   nr.3 Håkon Strömberg 1077 kegler
   nr.4 Michael Winding 1072 kegler 
Danmark Open damer nr.1 Sina Beisser 1189 kegler
   nr.2 Ena Bargholz 1061 kegler
   nr.3 Ulla Berg  1044 kegler
   nr.4 Helle Søskov 1029 kegler 
 
Banketten blev holdt hos Diner Madsen med dejlig mad og med musik 
og dans godt humør god stemning hele aftenen, alle spillere med påhæng 
deltog. 
 
   På classic udvalgets vegne 
   Uffe Espensen  

mailto:uffeesp@aab11.dk
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E-mail: stenjensen@live.dk 

 

 
 
 
 

Beretning ungdommen 2010 
 

Ungdommen har haft et rimeligt godt år, når jeg skriver rimeligt er det fordi vi jo stadig kæmper med 
tilbagegang her også, men jeg både håber og tror på at det vil komme til at gå bedre, for der arbejdes rigtig 
godt rundt i unionerne. 
 
Vi spillede Landskamp i Fredericia, og vi fik en røvfuld men det var en rigtig god weekend vores spillere 
kæmpede og heppede rigtigt godt på hinanden. 
Det lykkes at få afskrivere fra de voksne til hele Landskampen, det var helt fantastisk og tak til alle hjælpere. 
Hele arrangementet gik helt fantastisk og sluttede med en super god fest, et fantastisk stykke arbejde af Jette 
Stougaard. 
 
Jeg vil gerne takke Allan Stender for at han var med og holdte tale og Bent Johansen som også var med 
weekenden igennem. 
 
Jeg slås stadig med mine knæ og skal muligvis opereres igen, det at jeg har dårlige knæ og skal køre langt 
efter mine børn har gjort at jeg tit desværre er nød til at melde afbud, og det syntes jeg ikke hverken spillere, 
ledere eller D.Ke.F kan være tjent med derfor har jeg besluttet at trække mig som formand for ungdommen. 
Jeg er ikke træt af ungdommen og håber at når mine ben igen bliver ok og jeg kan få det til at passe sammen 
med mine børn, at jeg kan bruges til noget arbejde igen, det er et fantastisk arbejde og jeg kan anbefale det til 
alle. 
 
Jeg vil gerne takke alle i mine år i ungdommen for et fantastisk samarbejde. 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:stenjensen@live.dk
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D.M. Store kugler 
 
D.M. store kugler blev afholdt i F.K.U. og blev spillet i Odense, det var en dejlig aften, hvor vi overnattede på en 
skole, et rigtigt godt arrangemangt af FKU. 
 

Drenge. 
 
Guld. JKU/FUK Tobias Jensen 897 889 Ialt 1786 
Sølv. FKU/NKU Daniel Mikkelsen 893 890 Ialt 1783 
Bronze. KKU/STAR Jannick Kisum 886 889 Ialt 1775 
 

Piger. 
 

 
Guld. JKU/FUK       Katrine Saxtorff 879 901 Ialt 1780 
Sølv. JKU/FUK    Camilla S. Andersen 870 885 Ialt 1755 
Bronze. JKU/Esbjerg   Louise E. Hansen 867 875 Ialt 1742 
 
Stort tillykke til alle vindere og held og lykke til jer der rykker op, det har været dejligt at have jer med 
i ungdommen, vi glæder os til at møde jer ved herre/damer. 
 

 
D.M. Små kugler 

 
DM små kugler blev afholdt i KKU og spillet i Grøndalcenteret, det foregik over to dage. 
Det var et fantastisk godt arrangemangt og med en masse godt keglespil og en rigtig hyggelig aften. 
Desværre skedte der nogle fejl under afskrivning der gjorde at vi blev nød til at have to guld vindere og to 
bronze vindere, det er normalt ikke noget vi gør men omstendighederne gjorde at det var den eneste måde vi 
kunne gøre det. 
 

Drenge. 
 

Guld. JKU/Æ-Felder  Mads M. Hansen 780 774 I alt. 1554 
Guld. FKU/NKU      Claes F Hansen 765 789 I alt. 1554 
Bronze. FKU/NKU      Martin F Hansen 773 778 I alt. 1551 
Bronze. FKU/NKU      Sebastian Bak 764 787 I alt. 1551 

 
Piger. 

 
Guld. SKU/Hellas     Camilla Hansen 760 805 I alt. 1565 
Sølv. JKU/FUK     Sofie Jensen 775 755 I alt. 1530 
Bronze. JKU/Skjold     Marie Lyngbye 756 769 I alt. 1525 

mailto:stenjensen@live.dk
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Stort tillykke til alle vindere og held og lykke til jer, der skal til at spille med store kugler. 
 

 
 
 

Landsholdstræning. 
 

Igen i år var det fra fredag til søndag, og blev afholdt i Fredericia hvor der også var kursus, og det var 
D.Ke.F., der kom med Jan, han afholdt et helt fantastisk kurs, og alle sugede til sig og var rigtig glade for 
kurset, sange blev øvet og indmarch blev øvet, alle regler blev, der snakket meget om, med hvordan man er til 
en landskamp, holdopstillinger blev lavet, og selvom der var meget, der skulle nås, var der også tid til hygge 
mellem alle spillerne. Desværre kunne jeg ikke deltage særlig meget pga. mit dårlige knæ. 

 
 

Landskamp 2010 store og små kugler 
 
Landskampen var i Fredericia, et fantastisk godt arrangemangt vi fik en rigtig god hjælp fra de voksene med 
at de ville være afskrivere så alle de unge kunne være med i hele landskampen, desværre tabte vi men alle 
kæmpede det bedste de havde lært. 
Vi boede rigtig godt og både maden og festen var helt i top. 
Et rigtig godt stykke arbejde af J.K.U 

      

 Store kugler drenge 

Danmark Tyskland 
Jonas Winding 403 Jonathan Jaeger 908 
Rasmus Jensen 868 Mike Kúger 879 
Claus Vernegaard 860 Gótz Wohlgemut 891 
Jannick Kisum 868 Florian Meier 905 
Kenneth Sørensen 853 Nico Witter 877 
Daniel Mikkelsen 908 Martin Zarbock 443 
Christian Andersen 428 Luka Básmann 439 

Ialt 5188 Ialt 5342 
Point       2 
Holdleder: Johnny Mandau Holdleder: Bernt Vieweg 
      

mailto:stenjensen@live.dk
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 Store kugler piger  

Danmark Tyskland 
Karina Sørensen 885 Franziska Heins 889 
Camilla Diedrich 0 Beatrice Budras 842 
Mie Hansen 835 Anne Roddeck 868 
Louise Obbekjær 831 Sabrina Lessau 890 
Christina Juhl 860 Lena Mauritius 876 
Katrine Saxtorff 888 Jennifer Schauer 426 
Ann Kathrine Nygaard 859 Sandra Steeneck  447 

Ialt 5158 Ialt 5238 
Point          
Holdleder: Jette Stougaard Holdleder: Petra Sander 
 

      

 Små kugler drenge  

Danmark Tyskland 
        
Thomas Jensen 790 Jannik Grube 778 
Mads M. Hansen 785 Felix Rosenow 781 
Thomas D. Petersen 422 Fabrian Streich 496 
Claes F. Hansen 797 Lucas Weber 803 
Martin F. Hansen 341 Jonas Tonnies 297 
        

Ialt 3135 Ialt 3155 
Point         2 
Holdleder: Vibeke Søskov Holdleder: Jórg Gresch 
      

Små kugler piger 

Danmark Tyskland 
        
Sabina Stuke 371 Carolyn Kettel 777 
Marie Lyngbye 752 Anne Riedel 757 
Sofie Jensen 778 Annika Heins 778 

mailto:stenjensen@live.dk
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Camilla Hansen 773 Meike Erdmann 390 
Sonja Larsen 355 Antonia Jakobza 389 
        

Ialt 3029 Ialt 3091 
Point         2 
Holdleder: Jette Søskov Holdleder: Bianca Onken 
      

 
Unionskamp 2010 

 
Små kugler 
 
GULD  JKU drenge   42 point  18640 kegler 
SØLV  FKU drenge   36 Point 18383 kegler 
BRONZE  KKU/SKU mix  31 Point 18131 kegler 

 
Store kugler 
 
GULD JKU drenge   51 point  27276 Kegler 
SØLV JKU  piger   51 point  27235 Kegler 
BRONZE KKU/SKU mix  37 point  26210 Kegler 
 
Tillykke til alle vindere. 
 
Vi har haft nogle gode ture til alle unionerne. Det er et stort arbejde, der bliver lagt i fra alle unionerne, så det 
bliver nogle gode ture, og det er dejligt at se, de unge får nogle gode ture, og det fantastiske sammenhold der 
er unionerne imellem. 
 
Jeg har for sjov kikket lidt på hvor mange ungdoms spillere der har været på landsholdet i de år jeg har været 
formand. 
Der har været 45 drenge og 42 piger syntes at det er dejligt, selvom vi har det svært med at få medlemmer har 
været så mange igennem på landsholdet og mange af dem spiller stadig kegler 
 
Til sidst vil jeg gerne takke alle formænd alle ledere i unionerne og D.Ke.F. for et godt samarbejde, og det 
store arbejde der bliver lagt i, det at være i ungdommen. 
 
 
 

Med sportslig hilsen. 
Sten Jensen 

mailto:stenjensen@live.dk
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Kursusudvalgets beretning 2010 
 
 
Siden sidste repræsentantskabs møde er der sket følgende. 
 
Igen i år har vi haft et vellykket kursus for spillere, der var udtaget til 
ungdomslandsholdet, denne gang drejede det sig om afslapning, bygning af 
papirtårn, der blev udført særdeles hurtigt og præcis på tid, og højden 
passede også, så samarbejdet var i top, reb øvelsen samt hula hop øvelsen 
lykkedes også godt, der blev afsluttet med at sænke skibe på keglebanerne 
så tak til både spillere, ledere og trænere. 
 
JKU bestyrelse har også været på kursus i teamudvikling og samarbejde hvor 
vi havde et vellykket kursus i Løgumkloster, dette indeholdt forskellige øvelser 
bla. Præsentation af hinanden, reb øvelser, lidt godt til hjernen, opvarmning, 
og keglespil, så tak for nogle hyggelige timer til jer. 
 
Idræts natten i Esbjerg var også en dejlig ting at være med til, keglerne havde 
lavet en træ keglebane, som blev brugt hele tiden, der var rigtig mange 
mennesker, som besøgte os, så der blev talt meget om kegling, uddelt 
materialer både fra Esbjerg kegleklub og DKeF.  Ungdomslandskampen 
Tyskland / Danmark blev vist på tv, som vi havde stillet op, så der blev gjort 
en masse for keglesporten, et flot tiltag. Som jeg håber giver pote med tiden. 
 
Instruktørerne bliver særligt brugt af senior keglerne, som har både set og følt, 
den store værdi i, at der kommer instruktører til klubberne, det kunne vi lære 
en masse af at bruge, særligt i Jylland og København, det håber jeg bliver 
meget bedre i den kommende sæson, så hermed en opfordring til dette. 
 
Udvikling af kurser er der også blevet til, hvor både keglere og klubber, har 
ønsket nogle kurser, der bla. kan nævnes: 
 
Idræts psykologi. 
Undgå skader 
Hvordan tilrettelægger jeg min træningsaften. 
 
Som jeg glæder mig til at afprøve, endvidere er det dejligt at se alle dem som 
beskæftiger sig med kurser, det være sig til førstehjælp, og dommerkursus, at 
det lykkes at få det lavet, med stor succes, kanon flot. 
 
Med venlig keglehilsen 
 
Kursus udvalgsformand 
 
Jan Iversen 
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Årsberetning 2011 fra Seniorudvalget. 
 

Seniorudvalget har i den forløbne sæson tilrettelagt og afviklet først DM for hold i Odense 
21. April 2010 og DM individuel i Roskilde 19. Maj 2010. 64 spillere er hver gang indbudt til 
at deltage og hver spiller har 80 kast til at vise styrken. 
Ved holdmesterskabet deltog 6 hold fra Jylland, 5 hold fra Fyn og 5 hold fra Sjælland. 
 
Vindere for damer blev JKU 1 med Margit Heise, Ruth Fjeldgaard, Hanne Mikkelsen og 
Ingerlise Dahl på holdet i alt 2266 kegler. Nr. 2 blev JKU 2 med Ingrid Theisen, Annemarie 
Laursen, Britta Ohlsen og Ulla Christiansen på holdet med 2252 kegler. Nr. 3 blev holdet 
SKU 4 fra Gnisten med Vibekke Høeg, Lissi Jensen, Bente Sivebæk og Birthe Abrahamsen 
med 2205 kegler. 
I herre rækken vandt SKU 1 fra Gnisten med 2298 kegler. På holdet var Briand Nielsen, 
Holger Sørensen, Poul Erik Abrahamsen og Erik Hansen. Nr. 2 blev JKU 4 med Anders 
Mikkelsen, Jørgen Bisgaard, Gunnar Schjerning og Vagn Høj med 2277 kegler, og nr. 3 blev 
FKU 2 med Kaj Knudsen, Poul Duelund, Hans Erik Ranck og Knud Aage Madsen med 2275 
kegler. 
 
Individuel DM for damer blev vundet af Ingrid Theisen med 564 kegler. Nr. 2 blev Ingelise 
Dahl med 554 kegler og 3 blev Bitten Schmidt med 552 kegler, Alle 3 fra JKU. 
Individuel for herrer blev ligeledes  vundet af  jyder. Anders Nielsen blev nr. 1 med 566 
kegler. Nr. 2 blev Ejler Jespersen med 563 kegler (208) efter omspil med Werner  Olesen 
(203) og Frede Kunstmann (200) Alle 3 havde 563 kegler i ordinær spil. 
 
Seniorudvalget består for tiden af 3 medlemmer. Birgit Reitz for Sjælland, Hans Erik Ranck 
for Fyn og Ejler Jespersen for Jylland. Hans Erik Ranck på Fyn er nytilkommen i stedet for 
Børge Kristiansen. Ved møde på Fyn er det nu aftalt, at der arrangeres en turnering for Ældre 
Keglere, Nyborg klubberne og Odense klubberne deltager. Der fastsættes 6 spilledage på en 
sæson. Spillerne skal melde sig til hver spilledag i forvejen, men behøver ikke spille alle 6 
gange, 4 gange er tællende. Hans Erik meddeler også at de sept. 2011 arrangerer Nålestævne 
noget lignende som vi har i Jylland 
 
I Jylland har vi gennem mange år arrangeret Nålestævner, et i Sønderborg og et i Hammelev. 
I 2010 havde vi yderligere et Nålestævne i Fredericia, hvor spillere fra Fyn og Århus deltog. 
Det var første gang Århusspillerne var til sådan et stævne, og de giver udtryk for begejstring 
for at være med. De kommer sikkert flere næste år. 
 
Turneringen i Jylland kører planmæssig bortset fra nogen sneproblemer før jul. 5 af de seks 
spillerunder er afviklet og sidste runde spilles sidst i marts og først i april. 
Medaljeoverrækkelse sker ved en fælles afslutningsfest i Hammelev Hallen 28. April kl. 
12.00 
 
Efter det sidste møde med JKU er Ældre Keglerne i Jylland nu  synlige på JKU´s hjemmeside 
og der vil også komme omtale af aktiviteter under nyheder der, når nye tiltag arrangeres. 
 
På seniorudvalgets vegne 
Ejler Jespersen 
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Beretning fra Amatør- og Ordensudvalget 

 til D.Ke.F.’s Repræsentantmøde 2011. 
 

 

Siden sidste repræsentantskabsmøde har der været indgivet 1 sag for Amatør- og Ordensudvalget. 

 

Sagen blev behandlet af udvalgets 4 unionsrepræsentanter samt undertegnede. 

 

STAR, som havde indgivet protest imod D.Ke.F.’s Sportsudvalg, fik afvist deres protest jfr. 

Spilleregler § 20 – omhandlende Udeblivelse. 

 

Amatør- og Ordensudvalget har ikke modtaget yderligere kommentarer/spørgsmål vedr. afgørelsen. 

 

Stor tak til udvalget for god disciplin og professionel indstilling til det stykke arbejde vi har 

accepteret at udføre i D.Ke.F. 

 

 

 

På Amatør- og Ordensudvalgets vegne 

Jesper Bak Møller 

jesper@kegler-dkef.dk 
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Lovudvalgets beretning 2010 
 

 
I 2010 har lovudvalget udarbejdet forslag fra hovedbestyrelsen vedrørende 
ændring af love angående indrapportering af udmeldte medlemmer samt 
licens. 
 
Efter vedtagelsen på repræsentantskabsmødet 30. maj 2010 er ændringerne 
indarbejdet i D.Ke.F.’s love ligesom ændringerne i eliteprogrammet er ændret  
i lovkomplekset. 
 
Lovudvalgsformanden har endvidere i november  / december 2010 haft 
kontakt til DIF vedrørende henvendelse angående konsekvenser ved konkurs 
m.v. 
 
 
 
    På lovudvalgets vegne  
 
 
           Jette Møller 
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Beretning fra dommerformanden 
Jeg vil gerne starte med at takke alle i unionerne der har gjort en indsats for at finde 
kandidater til det dommerkursus, som blev afholdt i efteråret. Dommerkurset har der jo 
været en del debat om de sidste par år, men nu lykkedes det langt om længe at få afviklet 
det. Jeg vil specielt gerne takke Henning W. Nielsen som var god sparring i forbindelse 
med at få opdateret kursusmaterialet også i forbindelse med afholdelse af kurset. Jeg 
synes at kurset gik rigtig godt, der var godt nok kun 3 deltagere men vi valgte at 
gennemføre kurset, de bestod heldigvis alle 3, jeg lærte da også noget da det jo var første 
gang at jeg skulle undervise på kurset så næste gang vil materialet og indholdet 
forhåbentlig passe helt præcist til formålet. 

3 nye dommere lyder måske ikke af så meget, men det gør mit arbejde en del nemmere 
med at finde dommere der kan og vil dømme diverse stævner og mesterskaber, så jeg 
håber at de nye dommere vil gøre en indsats og føle sig godt tilpas med 
dommergerningen. 

Jeg vil gerne takke Allan Stender for at have præciseret hvordan udtagelsen af dommere 
til internationale aktiviteter foregår, det har jeg efterlyst længe, men nu skulle enhver tvivl 
om dette være et overstået kapitel og det har fungeret godt i den forgangne sæson. 

Europacuppen blev i denne sæson afholdt i Danmark. Henning og jeg havde en del 
snakke om hvor mange dommere der skulle bruges, jeg havde fået at vide at 4 dommere 
var nok, men det er det altså ikke da stævnet bliver afholdt som masters cup, og der skal 
føres scoretavler med over efter hver 15 slag osv. Så vi lavede 2 hold af 4 personer (1 
runde inde 1 runde pause) og dette fungerede bare perfekt efter min mening afvikling af 
stævnet, her skal lyde en stor tak til Christine Stougård fra Fredericia som hjalp med at 
ordne scoretavler hele weekenden. Vi fik mange roser fra tyskerne som var særdeles godt 
tilfreds med stævneafviklingen, dette er jeg da stolt og glad over . 

Jeg håber fremover at vi kan diskutere med tyskerne om hvor mange dommere der skal 
være til Europacuppen så stævnet kan køre lige så godt som det gjorde denne gang. 

De øvrige stævner, landskampe og mesterskaber er også blevet afviklet uden de store 
problemer, jeg ville bare lige fremhæve europacuppen som et godt eksempel. 

Jeg synes efterhånden at samarbejdet mellem dommere og sportsledelserne fungerer fint. 

Skulle der være flere der er blevet interesseret i blive uddannet som dommer vil jeg gerne 
lave et nyt kursus, og er der en enkelt eller 2 kan vi lave det i forbindelse med et af 
stævnerne. 

Med sportslig hilsen 

Peter Basse  
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Beretning for banekontrol vest 
Fyn og Jylland 

DKEF’s repræsentantskabsmøde 2011 
 

Nu i året 2010 er det jo dejligt at have lidt mere tid til at køre rundt og besøge de enkelte 
anlæg, da mine ture blev halveret. Jørgen Nielsen og jeg delte Jyllands turene. 
 
Den 14-4 var jeg i Middelfart og kontrollere banerne der, de blev godkendt på dette 
tidspunkt, men så har jeg været der 2 gange siden, det blev jo besluttet at lukke 
Middelfarts Keglecenter ned efter Dm for herre og damer i 2010. 
De har så efter følgende ændret anlægget til et 4 baners anlæg frem for 8 baners, 
ærgerlig, men det var en beslutning. der blev taget, og når det er sagt, synes jeg, det er 
blevet et ikke så stort men hyggeligt anlæg, de har fået i Middelfart, og det nye anlæg er 
selvfølgelig Godkendt. 
 
Jeg var i Skjold Kegleklub den 29-4 for lige at mødes med Henning og Jørgen Nielsen, så 
vi kunne få Jørgen i gang med de anlæg, han nu har fået tildelt, og i den forbindelse kan 
jeg lige sige at Skjold har et pragtfuldt anlæg, som blev godkendt den dag. 
 
Fredericia Keglecenter besøgte jeg den 8-7, der var lige et par kegler der skulle skiftes, 
ellers fint stort anlæg. Efterfølgende ved jeg, at de har fået nye maskiner i keglestanden, 
har ikke set dem endnu, men det glæder jeg mig til, fint anlæg, Godkendt. 
 
Århus og Hadsten måtte jeg desværre køre af to gange. Hadsten den 2-7 og Århus den 
21-8. Hadsten har fået nyt vinyl på tilløbsbanerne, men begge anlæg er pæne og i orden 
og begge godkendt. 
 
Den 5-7 tog jeg en heldagstur til KIF keglecenter og Esbjerg keglecenter. 
I KIF blev anlægget godkendt, men jeg påpegede over for dem, at der var lidt beskidt, og 
at de godt kunne gøre lidt mere ud af rengøring i keglestanden. 
Esbjergs anlæg godkendte jeg også, det var bare i orden - de 2 baner de nu har. Vi 
snakkede godt nok lidt om, at det nok ikke varer længde, inden de skulle kigge på selve 
banerne, de trænger lidt. Men jeg kan så fortælle, at de har 4 baner, som ikke er blevet 
brugt i vores regi meget længe, dem var jeg over at kigge på og hjælpe dem i gang med at 
få gjort klar til brug. Jeg var på besøg den 19-11. Den 17-1-2011 fik jeg en opringning fra 
Henning Vang Nielsen, om jeg ville køre til Esbjerg igen, det gjorde jeg og godkendte 
anlægget i Esbjerg, dejligt med et 6 baners anlæg mere, de skal bare se at få noget gang i 
det. 
 
Jeg var lige et smut i Christiansfeld den 5-8, dejligt anlæg. Der skulle skiftes 10 kegler, det 
blev gjort med det samme og blev også godkendt den samme dag. 
 
Nu var det tid til at smutte en tur ind til Tage Andersen i Odense keglecenter den 11-8, det 
var den største fornøjelse, han havde lige fået banerne ordnet 14 dage før jeg kom, så 
anlægget i Odense var bare i orden, og Godkendt. 
  



Bilag 11 

 

 
I Nyborg havde jeg meldt min ankomst den 4-8, det så også meget fornuftigt ud, men jeg 
måtte kassere næsten alle keglerne og en hel del kunstofringe, så jeg skulle lige besøge 
Palle en gang til. Det blev så 18-8, der havde han skiftet alle kunstofringene og 4 sæt nye 
kegler, så blev dette anlæg også godkendt. 
Så ligger det sådan at jeg faktisk blev færdig med min tur rundt for i år. Dejlig tur rundt i 
landet til nogle dejlige og rare mennesker. 
 
Det var ordene fra mig i år 2010. 
 
Men ellers ingen yderlige kommentar til min beretning. 
 
 
MVH. 
 
Johnny Holdt. 
Banekonsulent for Dansk Kegleforbund. 
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Beretning for banekontrol 

DkeF`s repræsentantskabsmøde 2011     

 
I 2010 har jeg kontrolleret 9 baneanlæg i det Sønderjyske område. 

Da det var første gang, jeg skulle rundt, var jeg spændt på, hvordan man blev modtaget. 
Banekontrollen blev opfattet positiv hele vejen rundt – nu hedder det jo også 
banekonsulent og så tror de man er ekspert og ved alt om kegleanlæg. Der blev stillet 
mange gode spørgsmål om banerne.  

Generelt var banerne i rigtig god stand og de fleste steder gør man meget ud af at holde 
dem i orden. På 3 baneanlæg var der overhovedet ikke noget at komme efter. Det var 
Nordborg, Toftlund og Augustenborg. I Augustenborg findes det mest velplejede anlæg. 
Der er virkelig nogle mennesker, der går op i, at banerne skal være rene og tip top i orden 
– rigtig flot. Her var der også stor interesse for mit besøg, da flere var mødt op for at se 
hvordan det foregik. 

I Sønderborg trængte banerne til rengøring og der skulle skiftes 2 kegler og en 
kunststofring. Det klarede Kai Kristiansen imens jeg var der og så kunne banerne 
godkendes. I Aabenraa skulle der skiftes 2 kegler, det blev straks ordnet af Karl Vollsen. 
På banerne i Sydals skulle der også skiftes 2 kegler, der har de jo en rigtig handy man i 
Poul Erik, så de blev skiftet med det samme. Endelig var der også 2 kegler der skulle 
skiftes i Bredebro og her fik jeg tilbagemelding fra halinspektøren, da dette var sket. 

Så manglede jeg Hammelev og Haderslev. I Hammelev var de i gang med en grundig 
rengøring, da der var kommet oliepletter på den ene bane. Så de skal nok smøre lidt 
mindre næste gang. I Haderslev skulle der skiftes kugler på grund af vægten og der skulle 
også skiftes en enkelt kegle. Her fik jeg skriftlig tilbagemelding fra centeret da dette var 
sket og dermed var alle baner godkendt. 

Da der stilles mange spørgsmål om kegleanlæg i forbindelse med besøgene, kunne jeg 
ønske, at der blev afholdt et kursus, hvorpå man kunne lære en masse om keglebaner. Så 
man var endnu bedre rustet til næste gang. 

Med venlig hilsen  

Jørn Nielsen 

Banekonsulent for Dansk Kegleforbund  
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Per Sørensen 
Tværstenen 5 

4281 Gørlev 
Banekonsulent for Dansk Kegle Forbund 

 

 

 
Beretning for banekontrol  

DkeF’s repræsentantskabsmøde 2011. 
 
 
I 2010 har jeg kontrolleret alle baneanlæg på Sjælland med undtagelse af Maribo. Jeg kan i den 
forbindelse komme med følgende kommentarer: 
 
Efter at jeg har været rundt på alle anlæggene, var der kun Lyngby, hvor der var noget at bemærke, 
der måtte jeg kassere tilløbsbaner og afsætningsbaner 2 gange, hvor efter vi måtte give spilleforbud, 
inden der kom gang i en renovering, Dette er nu kommet i orden. 
 
I Tømmerup, har jeg givet dispensation til sommeren 2011 med at få renoveret bundpladerne. 
 
For øvrigt mener jeg stadig, at der burde være ens kegletype på alle anlæg i Danmark og det 
skal ikke være ”Tivolikegler” efter min mening. 
 
Der er stadig mulighed for, at få en vedligeholdelsesaftale med Kegel & Bowling Service Gløs, 
som så vil komme 2 gange årligt til en fornuftig pris og kontrollere anlæggene og dette kan måske 
gøre reparationerne billigere, hvis der bliver opdaget fejl hurtigere.   
 
Dette til repræsentantskabets orientering og forhåbentlig godkendelse. 
 
Med venlig hilsen 
 Per Sørensen 



Bilag 12 

 
DANSK KEGLE FORBUND 
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Forslag til Dansk Kegle Forbunds repræsentantskabsmøde den 1. maj 2011 
 

Der fremlægges forslag til ændring af lovene vedrørende banekonsulenterne i Dansk 
Kegleforbund: 
 
§ 8    
 
ad M) Banekonsulenter             1 øst og 1 vest – udpeges af Forretningsudvalget 
 
Ændres til: 
 
ad M) Banekonsulenter             1 øst og 2 vest – udpeges af Forretningsudvalget.   

 
  
 
   På forretningsudvalgets vegne 
 
                                                                   Finn Hyldmar 

     

mailto:ninepin@kegler.dk


Bilag 13 

 
DANSK KEGLE FORBUND 

TILSLUTTET FÉDÉRATION INTERNATIONALE DES QUILLEURS 
 

______________________________________-___________________________________________________ 
Idrættens Hus, Brøndby Stadion 20, 2605  Brøndby                Bankforbindelse: Den Danske Bank 
                      Tlf. & Fax: 43 26 23 46                                            Kontonr. 0440-7605731699 
                   E-Mail: ninepin@kegler.dk                                       CVR Nr. 0032387721 

 
 

 
 

Forslag til Dansk Kegle Forbunds repræsentantskabsmøde den 1. maj 2011 
 

Forslag fra forretningsudvalget 
 
Det foreslås at eliteleder og sportsleder sektion Bohle er samme person og at posten 
skal varetages af sportsleder sektion Bohle. 
 
Begrundelsen er, at mange af opgaverne i elite- og sportsudvalget er de samme og at 
sportslederen i forvejen har stort kendskab til spillerne.   
 
Såfremt forslaget vedtages skal der ske ændringer i lovene således: 

 
§ 8 B) Hovedbestyrelsen består af:  Forretningsudvalget – 7 medlemmer 
 D.Ke.F.s eliteleder 
 D.Ke.F.s sportsleder for Sektion Bohle 
 D.Ke.F. sportsleder for Sektion Classic  
 (uden stemmeret) 
 Spilleudvalgsformanden for hver af de  
 4 uinoner 
 D.Ke.F.s ungdomsudvalgsformand 
 
Ændres til Forretningsudvalget – 7 medlemmer  
 D.Ke.F.s eliteleder/sportsleder for  
 Sektion Bohle 
 D.Ke.F.s sportsleder for Sektion Classic 
 (uden stemmeret) 
 Spilleudvalgsformnanden for hver af de 
 4 unioner 
 D.Ke.F.s ungdomsudvalgsformand. 
 
§ 12, 2. afsnit  
 
Udvalgsformændene vælges for 2 år. 
Eliteleder vælges de lige år. 
Sportsleder for Sektion Bohle og sportsleder for Sektion Classic vælges de ulige år. 
Ungdomsudvalgsformand vælges de lige år. 
Kursusudvalgsformand vælges de ulige år. 
Seniorudvalgsformand vælges i ulige år 
Formand for Amatør- og Ordensudvalget vælges i lige år. 
Lovudvalgsformand vælges i ulige år. 

mailto:ninepin@kegler.dk
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Ændres til:  
Eliteleder/sportsleder for Sektion Bohle vælges de ulige år  
Sportsleder for Sektion Classic vælges de ulige år  
Ungdomsudvalgsformand vælges de lige år. 
Kursusudvalgsformand vælges de ulige år. 
Seniorudvalgsformand vælges i ulige år. 
Formand for Amatør- og Ordensudvalget vælges i lige år. 
Lovudvalgsformand vælges i ulige år. 
 

 
    På forretningsudvalgets vegne 
 
               Finn Hyldmar 

mailto:ninepin@kegler.dk
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Forslag til Dansk Kegle Forbunds repræsentantskabsmøde den 1. maj 2011 
 

Forslag fra forretningsudvalget 
 
Det foreslås at seniorudvalgsformanden skal være medlem af hovedbestyrelsen med 
stemmeret. 
 
Begrundelsen er, at der indgås tættere samarbejde mellem forbundet og seniorud-
valget, således at seniorerne får indflydelse på lige fod med andre udvalg under D.Ke.F. 
 
Såfremt forslaget vedtages skal der ske ændringer i lovene således: 
 
§ 8 A, 2. afsnit: 
 
Udvalgsmedlemmer, jfr. Bogstaverne F, H. I, J, K, L og M kan deltage i repræsentant-
skabsmøderne uden stemmeret, men med taleret. 
 
Ændres til 
 
Udvalgsmedlemmer, jf. bogstaverne F, H, J, K, L og M kan deltage i repræsentant-
skabsmøderne uden stemmeret, men med taleret. 
 
§ 8 B) Hovedbestyrelsen består af:  Forretningsudvalget – 7 medlemmer 
 D.Ke.F.s eliteleder 
 D.Ke.F.s sportsleder for Sektion Bohle 
 D.Ke.F. s sportsleder for Sektion Classic  
 (uden stemmeret) 
 Spilleudvalgsformanden for hver af de  
 4 unioner 
 D.Ke.F.s ungdomsudvalgsformand 
 
Ændres til:  Forretningsudvalget – 7 medlemmer 

D.Ke.F.s eliteleder/sportsleder for 
Sektion Bohle 

 D.Ke.F.s sportsleder for Sektion Classic  
 (uden stemmeret) 
 Spilleudvalgsformanden for hver af de  
 4 unioner 
 D.Ke.F.s ungdomsudvalgsformand 
 D.Ke.F.s seniorudvalgsformand. 

mailto:ninepin@kegler.dk
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§ 13 skal tilføjes nyt afsnit 7: (efter Ungdomsudvalget) 
 
Seniorudvalget tilrettelægger og varetager afviklingen af seniorarrangementer under 
D.Ke.F. 
 
 

 
 
    På forretningsudvalgets vegne 
 
               Finn Hyldmar 

mailto:ninepin@kegler.dk
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Forslag 1. 
 
TEKNISKE  BESTEMMELSER:  
BANEKONTROL  stk. G. KUGLER  
 
Kugler skal være fremstillet af kunststof og være godkendt af WNBA. 
Store kugler. Mål: 16,5 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 3050 - 3150 gram. 
WNBA-vedtaget 1.4.2000:Mål: 16,0 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 2818 - 2871. Deadline: 1.8.2004. 
Små kugler. Mål: 14,0 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 1850 - 1900 gram. 
 
Ændres til: 
 
Kugler skal være fremstillet af kunststof og være godkendt af WNBA. 
Store kugler. Mål: 16,5 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 3050 - 3150 gram. 
Små kugler. Mål: 14,0 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 1850 - 1900 gram. 
 
Begrundelse:   
Da 1.8.2004 er for lang tid siden og denne kugle ikke må bruges mere, skal denne linje slettes.     
 
 
Mvh 
 
Fyns Kegle Union 
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Forslag 1. A 
 
TEKNISKE  BESTEMMELSER:  
BANEKONTROL  stk. G. KUGLER  
 
Kugler skal være fremstillet af kunststof og være godkendt af WNBA. 
Store kugler. Mål: 16,5 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 3050 - 3150 gram. 
WNBA-vedtaget 1.4.2000:Mål: 16,0 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 2818 - 2871. Deadline: 1.8.2004. 
Små kugler. Mål: 14,0 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 1850 - 1900 gram. 
 
Ændres til: 
 
Kugler skal være fremstillet af kunststof og være godkendt af WNBA. 
Store kugler. Mål: 16,5 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 3050 - 3150 gram. 
Små kugler. Mål: 14,0 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 1850 - 1900 gram. 
 
Begrundelse:   
Da 1.8.2004 er for lang tid siden og denne kugle ikke må bruges mere, skal denne linje slettes.     
 
 
Ændringsforslag. 
 
Der er desværre sket en fejl. Da datoen er overskredet for indsendelse af forslaget er her 
ændringsforslag: 
 
Kugler skal være fremstillet af kunststof og være godkendt af WNBA. 
Store kugler. Mål: 16,5 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 3050 - 3150 gram. 
WNBA-vedtaget 1.4.2000:Mål: 16,0 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 2818 - 2871. Deadline: 1.8.2004. 
Små kugler. Mål: 14,0 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 1850 - 1900 gram. 
 
Ændres til: 
 
Kugler skal være fremstillet af kunststof og være godkendt af WNBA. 
Store kugler. Mål: 16,0 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 2818 – 2871 gram. 
Små kugler. Mål: 14,0 cm (+/0,5 mm) i diameter. Vægt: 1850 - 1900 gram. 
 
Begrundelse:   
Da 1.8.2004 er for lang tid siden og denne kugle ikke må bruges mere, skal denne linje slettes.     
 
 
Mvh 
 
Fyns Kegle Union 
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Forslag til ændring af D.Ke.F.’s pokalturnering 
 
F.K.U. foreslår, at man ændrer den nuværende landsdækkende pokalturnering, så der fremover 
spilles efter Master-Cup systemet. 
 
Antal hold og hold pr. runde skal fortsætte uændret. Det er kun måden at give point på, der ønskes 
ændret. 
 
Det foreslås, at man fremover giver point for hver side der spilles i stedet for hver runde. Dvs. når 
alle 4 spillere har spillet hver deres side, gives der 4 point til den, der har væltet flest kegler på de 
15 slag, 3 point til nummer 2, 2 point til nummer 3 og 1 point til nummer 4. 
 
En spiller har således mulighed for at opnå 32 point på en runde og holdet kan totalt opnå 128 point. 
 
Begrundelse: 
I F.K.U. har vi med succes afviklet pokalturneringen på denne måde de seneste år. Det giver 
erfaringsmæssigt nogle mere spændende kampe, og derudover er denne afviklingsform mere 
tilskuervenlig. 
 
  
 
Med sportslig hilsen 
 
Bestyrelsen i F.K.U. 




	Nyborg Borger & Håndværkerforeningens Hus, Nyborg
	ADD 1: Valg af dirigent
	ADD 2: Mandaternes prøvelse
	ADD 3: Forhandlingsprotokol
	ADD 4,1: Forretningsudvalgets Beretning
	ADD 4, 2: Eliteudvalgets beretning
	ADD 4,3: Sportsudvalget, sektion bohle
	ADD 4, 4: Sportsudvalget sektion Classic
	ADD 4,5: Ungdomsudvalget
	ADD 4,6: Kursusudvalget
	ADD 4,7: Seniorudvalget
	ADD 4,8: Amatør- og Ordens udvalget
	ADD 4, 9: Lovudvalget
	ADD 4,10: Dommerformanden
	ADD 4,11: Banekonsulent Vest
	ADD 5: Regnskab
	ADD 6: Forslag
	ADD 8: Valg af forretningsudvalg:
	__________________________________________________________________________
	ADD 9: valg af faste udvalgsformænd:
	ADD 10: valg af udvalgsmedlemmer:
	Steen Jørgensen, KKU  Medlem
	Lovudvalget:

	__________________________________________________________________________
	ADD 11: valg af suppleant til forretningsudvalget.
	Suppleanter til amatør og ordens udvalget blev valgt på unionernes rep. møder.
	ADD 13: Eventuelt
	Etablerings fond.
	Formålet med denne fond skal være at få udbredt sports-kegler Classic til Fyn og Jylland.
	DKeF ligger inde med en startkapital, som kan bruges til etablering af Classic-baner i by/kommune hvor lokaler stilles til rådighed!
	Det kan være på samme måde vi gjorde med stor succes i Lyngby
	Der ydes et rentefrit lån op til 300.000,00kr som skal tibage-
	betales på 10 år.
	Det er en betingelse at lokale forhold betales af by/kommune, så som varme lys reparationer, vedligeholdelse.
	Afdrag betales af klubberne, anlægget skal bestå af 4 til 6 baner
	Når banerne er betalt er det kommunens baner, og de skal derefter tilbyde klubberne, at bruge banerne til en billig pris, som aftales med dansk kegle forbund, kommunen samt klubberne.
	OLE_LINK1
	OLE_LINK2
	Nr.  1.  Vest 91       12 Point  3557 kegler
	Nr.  2.  H.K.K.     8      ”     3508     ”
	Nr.  3.  Madsby. 3      ”     3443     ”
	Nr.  4.  MK 93      2      ”     3398     ”
	KLUB  KAMPE POINT
	KLUB KAMPE POINT
	D.M. Old boys/girls og veteraner par
	Dame par
	Guld     Iben Larsen/Dorthe A. Hansen  Vest 91/Vest 91 3532 Kegler
	Sølv     Bente Jepsen/Marianne Jensen  F.D.K./F.D.K. 3484      ”
	BronzeLykke Sørensen/Mette Kruse     Vest 91/NDK. 3437      ”

	Herrer par
	Guld     Allan Mortensen/Frans Therkelsen RKK/RKK   3581 Kegler
	Sølv     Morten Kruse/Peter S. Andersen  NK/OK    3579      ”
	Bronze Martin Vesterlund/Johnny Mandau Vest 91/vest 91 3576      ”


	Sølv. FKU/NKU Daniel Mikkelsen 893 890 Ialt 1783
	Siden sidste repræsentantskabs møde er der sket følgende.
	Med venlig keglehilsen
	Kursus udvalgsformand
	Jan Iversen
	Beretning for banekontrol
	DkeF’s repræsentantskabsmøde 2011.
	I Tømmerup, har jeg givet dispensation til sommeren 2011 med at få renoveret bundpladerne.
	Dette til repræsentantskabets orientering og forhåbentlig godkendelse.

